
Kandidátna listina volieb do študentskej časti Akademického 

senátu UNIZA za FRI UNIZA pre obdobie 2023-2027 

 

S kandidatúrou do študentskej časti Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline 

za Fakultu riadenia a informatiky UNIZA súhlasili štyria členovia študentskej 

akademickej obce. Zoznam kandidátov je nasledujúci: 

1. Damián Gloser, študent 2. ročníka bakalárskeho štúdia, študijný program 

manažment 

2. Bc. Martin Mazúch, študent 2. ročníka inžinierskeho štúdia, študijný program 

biomedicínska informatika 

3. Ing. Michal Mulík, študent 2. ročníka doktorandského štúdia, študijný program 

aplikovaná informatika 

4. Ing. Andrej Tupý, študent 1. ročníka doktorandského štúdia, študijný program 

aplikovaná informatika 

 

Bližšiu charakteristiku kandidátov aj s fotkami si môžete prezrieť na ďalších stranách 

tohto dokumentu. 

 

  



Damián Gloser 

Som študentom druhého ročníka bakalárskeho štúdia v programe Manažment na 

Fakulte riadenia a informatiky. Popri štúdiu sa aktívne zapájam do fakultného života 

prostredníctvom aktivít FRI clubu a súčasne pôsobím na Sales oddelení v úspešnej IT 

firme. Medzi moje najväčšie záľuby patrí hudba a folklór. V rámci folklórneho súboru 

Považan som už niekoľko rokov člen jeho ľudovej hudby a tiež vedúci speváckej 

zložky. 

V roku 2022 som bol zvolený do mestského zastupiteľstva v našom meste ako 

najmladší poslanec v jeho histórii. Aj vďaka tejto funkcii nadobúdam každý deň nové 

skúsenosti v tom, ako sa vysporiadať s problémami a potrebami ľudí a zároveň hľadať 

spôsoby a riešenia , ako sa veci dajú robiť lepšie a prospešnejšie pre všetkých. Tieto 

skúsenosti by som veľmi rád preniesol aj do akademickej sféry a prispel tak svojimi 

skúsenosťami k lepšej úrovni našej univerzity. 

 

  



Bc. Martin Mazúch 

Ahojte, volám sa Martin Mazúch , som študentom druhého ročníka inžinierskeho štúdia 

v odbore Biomedicínska Informatika. Tiež sa aktívne venujem práci v oblasti výskumu 

na Univerzitnom vedeckom parku pri UNIZA. Ako člen Akademického senátu UNIZA 

sa snažím aktívne obhajovať záujmy všetkých študentov, nakoľko počas rokov , ktoré 

som prežil na univerzitnej pôde a fakulte, som mal možnosť zistiť , ako niektoré veci 

fungujú a niektoré naopak nie. Akademický senát patrí k najdôležitejším orgánom 

akademickej samosprávy a študenti v ňom majú tiež svoje miesto. Budem vďačný, ak 

mi opäť vyjadríte svoju podporu aj v nasledujúcom volebnom období a budem môcť 

nadviazať na svoju prácu a pokračovať v zastupovaní študentov, a zasadzovať sa za 

ich práva a záujmy. 

 

  



Ing. Michal Mulík 

Volám sa Michal Mulík a zdravím celú akademickú obec!  

Áno, som tiež jej súčasťou. Už 8 rokov pôsobím na univerzite UNIZA a fakulte FRI. 

Študujem druhý ročník na treťom – doktorandskom stupni. Bude to nejaký ten piatok, 

ktorý trávim v tomto prostredí. Vystupujem ako v disciplinárnej komisii našej fakulty tak 

aj v študentskej časti fakultného senátu. Za tých pár rokov som sa naučil rozoznávať 

ľahkú cestu od tej správnej. Nie všetko sa dá urobiť hneď, ale niekedy stačí len dobrý 

nápad a spomenúť ho na správnom mieste. Takto spustíte reťazovú reakciu. Veď aj 

na zapálenie domu z dreva Vám stačí len jedna zápalka. 

No a práve pod tým domom si môžete predstaviť senát a senátorov ako zápalky. 

Zápalka by však sama o sebe horieť nezačala. To si vyžaduje akciu navyše, čo je 

škrtnutie zápalky. Práve tam je zápalka skoro bezmocná a potrebuje niekoho, čiže Vás 

všetkých, aby začala horieť.  

Čiže Vy si vyberáte zápalku (senátora), Vy ju zapaľujete (Vašimi nápadmi) a Vy si 

poviete, čo treba s ňou zapáliť (senát) – samozrejme, nie doslovne. Potrebujete teda 

spoľahlivú zápalku, ktorá bude kvalitne a dlho horieť. Pretože niektoré procesy môžu 

trvať aj dva roky a bolo by smutné, keby sa na konkrétny proces zabudlo a ten sa 

nenápadne zahrabal pod koberec. Vyžaduje to niekedy dlhodobé úsilie, aby sa 

pretlačila zmena k lepšiemu. 

Dovoľte teda, aby som mohol byť ten, na ktorého sa viete spoľahnúť, komu poviete 

všetku Vašu konštruktívnu kritiku a nápady na zlepšenie behu. Nemusí sa to týkať už 

len fakulty, ale aj univerzity ako takej. Sľúbiť Vám nič nemôžem, ale akosi mi prirástla 

univerzita a jej prostredie k srdcu, čiže mám záujem ju nejakým spôsobom skrášľovať. 

Preto kandidujem do univerzitného senátu, lebo ten mi to do istej miery umožní. 

Na záver..  

Ako som už spomínal, nevyberte si ľahkú cestu v živote, ale tú správnu! 

(ak to nie je náhodou tá istá, ale toľko šťastia má málokto. 

  



Ing. Andrej Tupý 

Som študentom prvého ročníka doktorandského štúdia v programe Aplikovaná 

informatika. Na fakulte pôsobím už od roku 2017, kedy som sa stal študentom 

programu Počítačové inžinierstvo. Dlhodobo sa venujem oblasti 3D tlače (na Katedre 

technickej kybernetiky). Poznať ma môžete z predmetu 3D tlač, ktorý vyučujem a tiež 

z rôznych workshopov a akcií konaných na FRI. Za doterajší čas strávený na fakulte 

som spoznal problémy s ktorými sa ako študenti dostávame do kontaktu a ktoré by 

som rád tlmočil ďalej. Svojím pôsobením v AS by som chcel prispieť ku kvalitnému a 

efektívnemu fungovaniu našej univerzity a fakulty. 

 


